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ZASEDÁNÍ OBECNÍHO ZASTUPITELSTVA 
 

  Č. 38 ze dne 29. srpna 2022 
přítomno 7 zastupitelů z celkového počtu 7,  

hosté:  
Jaromíra Veverková, Jiří Veverka,  

Jan Krejsa, Ing. Zdeněk Kalous 
 

Ze zasedání 
 

Zastupitelstvo obce Kameničná schválilo směnnou smlouvu a směnu obecního 
pozemku parc. č. 1520 o výměře 3035 m2 za pozemky parc. č. 1857/2 o výměře 372 m2 
a parc. č. 1845/5 o výměře 400 m2 s panem J.V. 
 
Výše uvedeným krokem dojde k rozšíření obecního areálu hřiště za Veverkovými a 
vytvoření prostor pro parkování vozidel hned u tamní komunikace. Směna proběhla 
v souladu s nezávislým znaleckým posudkem, který stvrdil hospodárnost směny 
z pohledu obce. 
  
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 
 
Zastupitelstvo obce Kameničná schválilo smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného 
břemene a dohody o umístění stavby č. IV-12-2024218/SOBS VB/3 Kameničná, parcela 
1326/2 – knn s ČEZ Distribuce a.s. 
 
Jedná se o smlouvu ve věci plánovaného zasíťování pozemku pro stavbu rodinného 
domu. 
 
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 
 
Zastupitelstvo obce Kameničná schválilo provedení oprav obecních komunikací podle 
vypracovaného rozpočtu. 
 
Ve schváleném plánu jsou zahrnuty komunikace: k vodárně, u čp. 58, za čp. 64 + drobné 
výtluky. 
 
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 
 
Zastupitelstvo obce Kameničná vzalo na vědomí uskutečněné tematické kontroly 
výkonu  státní správy na úseku základních registrů – ISÚI/RÚIAN dle zákona č. 111/2009 



Sb., a zákona  č. 159/2006 Sb. ze strany Krajského úřadu Pardubického kraje dne 4. 8. 
2022. 
  
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 
 
Zastupitelstvo obce Kameničná vzalo na vědomí informace o uzavření smlouvy                    
o podmínkách poskytování podlicencí k šíření audiovizuálních děl s distributorem AQS, 
a.s. 
 
Jedná se o smlouvu za účelem poskytnutí filmových licencí k provozu letního kina 
v Kameničné. 
   
Výsledek hlasování:  Pro:7 Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 
  
Zastupitelstvo obce Kameničná schválilo konání akce Motosraz Kameňák dne 3.9. 2022. 
   
Výsledek hlasování:  Pro:6 Proti:0.  Zdrželi se:1.   Nehlasovali: 0 
  
Zastupitelstvo obce Kameničná vzalo na vědomí sdělení manželů Jenčkových ze dne 
22.8.2022. 
 
Jedná se o sdělení ve věci plánované prostorové úpravy křižovatky. 
 
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 
 
Zastupitelstvo obce Kameničná vzalo na vědomí geometrický plán pro rozdělení 
pozemku č. 325-95/2022, týkající se pozemku parc. č. 1845/1, a z něho nově 
vznikajícího pozemku parc. č. 1845/5. 
 
Geometrickým plánem byl vytvořen pozemek spadající do směny uvedené výše. 
  
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 
 
Zastupitelstvo obce Kameničná bere na vědomí žádost Ing. Zdeňka Kalouse, souhlasí s 
rozšířením FVE Kameničná na pozemku parc. č. 1531, 1539/1 a 1541, souhlasí s 
pořízením změny č. 2 UP ve zkráceném postupu pořízení dle stavebního zákona, 
souhlasí s úplnou úhradou nákladů na změnu č. 2 navrhovatelem změny, schvaluje 
spolupracujícího zastupitele pana Lukáše Jirčíka, starostu obce, žádá MěÚ Žamberk - 
odbor UP o pořízení změny.  
  
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 



 
Zastupitelstvo obce Kameničná vzalo na vědomí rozpočtové opatření č. 3 ze dne 31. 7. 
2022 a  schválilo rozpočtové opatření č. 4 ze dne 29.8.2022. 
  
Dohledatelné na úřední desce. 
 
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 
 
Zastupitelstvo obce Kameničná schválilo darovací smlouvu s Oblastní charitou Ústí nad 
Orlicí o poskytnutí peněžitého daru ve výši 2 000,-Kč. 
  
Výsledek hlasování:  Pro:7. Proti:0.  Zdrželi se:0.   Nehlasovali: 0 
 
 

INFORMACE Z OBCE 

 
 
 

 
 

 
 

OČKOVÁNÍ PSŮ 
 

bude provádět MVDr. Jaromír Bílek  
u Obecního úřadu v Kameničné v pondělí  

24. října 2022 od 16:30 do 17 hodin. 
 

 

Poplatky pro občany byly splatné do 30. června, 

žádáme Vás o úhradu osobně na obecním úřadě 

v úředních hodinách nebo o využití formy úhrady 

bankovním převodem na účet obce Kameničná vedený 

u Komerční banky č. účtu: 15227611/0100, var. 

symbol: vaše číslo popisné domu. Výši poplatku Vám 

v případě zájmu vypočítáme na tel. 733 104 676. 

K dnešnímu dni stále ještě evidujeme 5 dlužníků. 

V krajních případech mohou být poplatky vymáhány 

exekučně. 

 



Volby do zastupitelstev obcí a do 
Senátu ČR se v našem volebním okrsku 
uskutečnily 23. a 24. září, občané svými 
hlasy zvolili nové složení Zastupitelstva 
obce Kameničná pro nadcházející období 
2022 - 2026. Voliči také vybírali svého 
nového senátora za volební obvod Ústí 
nad Orlicí. Tak se podívejme, jak to celé 
dopadlo.  

 
Lukáš Jirčík   14,84 %  1 mandát zisk 164 hlasů 
 
Mgr. Šárka Grofová  14,39 %  1 mandát zisk 159 hlasů 
 
Ing. Milan Štantejský  9,59 %   1 mandát zisk 106 hlasů 
 
Petr Roleček   8,6 %   1 mandát zisk 95 hlasů 
 
Ing. Jana Kratochvílová  8,33 %   1 mandát zisk 92 hlasů 
 
Pavla Rolfová   8,24 %   1 mandát zisk 91 hlasů 
 
Jan Krejsa   8,05 %   1 mandát zisk 89 hlasů 



Radomíra Matyášová 7,51 % 0 mandátů zisk 83 hlasů 
 
Ing. Milan Sklenář 5,34 %  0 mandátů zisk 59 hlasů 
 
Ludmila Kotyzová 4,71 %  0 mandátů zisk 52 hlasů 
 
David Václavek  4,16 %  0 mandátů zisk 46 hlasů 
 
Michal Kacálek  3,8 %  0 mandátů zisk 42 hlasů 
 
Vladimír Kotyza  2,44 %  0 mandátů zisk 27 hlasů 

 
Své hlasy odevzdalo 173 voličů z celkového počtu 268, což činí volební účast 64,55 %. 

Celorepubliková volební účast byla 45,3 %. 
 
 Dovolil bych si zde poděkovat všem voličům, že se zajímají o obecní dění, 
k volbám přišli a dali svůj hlas svým favoritům. Děkuji všem kandidátům, že do toho šli, 
zvoleným gratuluji k volebnímu výsledku. Nezvoleným kandidátům děkuji za jejich 
kandidaturu.   
 Zastupitelům volebního období 2018 - 2022, kteří do nového zastupitelstva 
neprošli, moc děkuji za jejich přínos a práci odvedenou pro obec. Věřím, že v nějaké 
podobě budeme spolupracovat i nadále.  
 Nově zvolené Zastupitelstvo obce Kameničná se poprvé sešlo v rámci 
povolebního jednání 3. října, ustavující zasedání zastupitelstva obce se pak bude konat 
17. října v 18 hodin ve společenské místnosti bývalé školy.   
 Zvolení členové nového zastupitelstva tímto děkují voličům za jejich hlasy a 
svěřenou důvěru, které si velmi váží a budou se snažit naplnit vaše očekávání. 

 
dosavadní starosta Lukáš Jirčík 

 
Zpět k volbám, ty do Senátu ČR dopadly takto: 
 
Voličů se v Kameničné zúčastnilo 142 z celkových 266, což činí volební účast 54,14 %. 

Celorepubliková volební účast v 1. kole byla 42,65 %. 
 
O hlasy voličů zde bojovali: 
 
Petr Fiala  98 hlasů 
 
Stanislav Ešner  37 hlasů 
 



Výsledky v rámci celého obvodu č. 46 Ústí nad Orlicí dopadly takto: 

To znamená, že senátorem byl v 1. kole zvolen dlouholetý starosta města Letohrad, 
pan Petr Fiala. 

Nová VÝSADBA u morového sloupu 

 Podzim nastal a s ním proběhla i nová výsadba u morového sloupu. Skutečně 
nebyl záměr nechat tento prostor, tak jak vypadal přes léto. Samozřejmě ještě nějaký 
čas potrvá, než bude prostor vypadat v souladu s představami, každý ale ví, že ani 
s tújemi to nevypadalo kdovíjak.  
 Z jara se ještě ke sloupu umístí stojan se základními údaji k morovému sloupu, 
na kterém je pouze letopočet. Stojan bude mít obdobné provedení, jak ten u hřbitova.  
 Tuto revitalizaci si vzala na starost Jana Kratochvílová za pomoci paní Kalousové 
a dalších zastupitelek obce. Všem patří dík. 

 

 

 
 
 



TŘÍDĚNÍ a ODKLÁDÁNÍ ODPADU ve sběrném dvoře 
Opakování je matka moudrosti, proto si v tomto čísle zpravodaje připomeneme, co a 

kam s jakým odpadem. 
PAPÍR veškerý papírový odpad odkládejte do MODRÝCH zvonů, umístěných jak po 
 vsi, tak ve sběrném dvoře 
 
SKLO pro odpad ze skla máme 2 druhy zvonů, a to ZELENÝ na barevné sklo a BÍLÝ 
 na sklo bílé, po vsi i ve sběrném dvoře. 
 
PLASTY umisťujeme do zvonů ŽLUTÝCH po vsi i ve sběrném dvoře. 
 
ŽELEZO a kovový odpad je možno odložit pouze do příslušných kontejnerů ve sběrném 
 dvoře. 
 
SMĚS směsný odpad vyváží EKOLA České Libchavy a to ve čtvrtek 1x za 14 dní 
 z přistavených popelnic, velkoobjemový kontejner ve sběrném dvoře podle 
 potřeby. 
 
NÁPOJOVÉ KARTONY můžete umístit do zvonů na plast nebo na papír, ideálně podle 

   toho, jaké označení daný obal má na sobě. 

ELEKTRO  odpad drobný můžeme umístit v prodejně Konzum nebo na obecním 
úřadě, hlavně však ve sběrném dvoře, kde přijmeme veškerý elektro 
odpad i velké spotřebiče typu sporáků, lednic a podobně. SDH 
Kameničná má následně z těchto elektroodpadů ve sběrném dvoře 
drobný příjem. 

 
BIOODPAD umístíme do určených prostor u bramborárny, pokud se jedná o 
   větve, ty pouze do sběrného dvora. 
 
JEDLÉ OLEJE, TUKY pouze do sběrného dvora ideálně v plastových 2l lahvích. 
 
PNEUMATIKY  pouze z osobních vozidel a hlavně bez disků, můžeme přijmout 
   ve sběrném dvoře. 
 
STAVEBNÍ ODPAD NENÍ MOŽNO PŘIJÍMAT ani ve sběrném dvoře, maximálně 
   můžeme přijmout dřevo ze stavby, ale pouze samotné bez 
   zbytků jiných materiálů. 
 
NEBEZPEČNÝ ODPAD přebíráme ve sběrném dvoře nebo EKOLA České Libchavy 
   v rámci mobilního sběru. 



PROVOZNÍ DOBA sběrného dvora 

od listopadu do konce března pouze SOBOTY 10 - 12 hodin. Letošní poslední středa 

tedy vychází na 26. října. 

Změna času 
 

nastane v noci z 29. na 30. října ze soboty na 
neděli, 

 
hodiny se posunou ze 3:00 hodin 

na 2:00 hodiny. 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

připravili Lukáš Jirčík, Mgr. Šárka Grofová 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

        Za obec připravili: Lukáš Jirčík, Mgr. Šárka Grofová 

SPOLEČENSKÁ RUBRIKA 

Zastupitelstvo obce gratuluje našim váženým 

spoluobčanům, kteří v říjnu a v listopadu 2022 oslaví 

své významné životní jubileum. 

VOJTĚCH MATYÁŠ  65 let 

MOJMÍR KACÁLEK  75 let           

JAROSLAV JIRČÍK  90 let  

VLADISLAVA NECHANICKÁ 80 let  

ZDENĚK CIMR   70 let 

Gratulujeme a přejeme hodně zdraví! 

Dle předpisů o ochraně osobních údajů tzv. GDPR a metodiky 

Úřadu pro ochranu osobních údajů již není na dále přípustné v 

obecním zpravodaji uvádět u jubilantů jejich věk bez jejich 

předchozího písemného souhlasu. Věk bude uveden pouze u těch 

jubilantů, kteří se předem dostaví na obecní úřad a svůj písemný 

souhlas pro tyto účely poskytnou. 



ZPRÁVIČKY ZE ŠKOLKY 

 Prázdniny nám utekly 
jako voda a předposlední 
srpnový týden školka 
opět zahájila svůj 
prázdninový provoz. 
Děti už se těšily na své 
kamarády, nadšeně 
sdělovaly zážitky z 
prázdnin a užívaly si 
konce léta na školkovém 
hřišti.  
 V novém školním roce 
jsme do našich řad 

přivítali 6 nových dětí, a to 5 holčiček a pouze 1 chlapce. Na začátku školního roku se 
tedy seznamujeme s novými kamarády, projdeme s nimi celou školku, její vybavení a 
samozřejmě i školkové hřiště. No a rozhodně nesmíme zapomenout seznámit děti s tím, 
jak se k tomuto vybavení a také ke svým kamarádům chováme. Nadcházející podzim je, 
co se týče počasí proměnlivý, slunečné dny využíváme k pobytu na hřišti a ty ostatní k 
vycházkám po okolí, při kterých například sbíráme různé přírodniny, které pak 
využíváme k tvoření ve školce.  
 A co nás v nejbližší době čeká? Začátkem října pojedeme do školky ve Slatině 
nad Zdobnicí na pohádku, podzimní setkání s rodiči, tentokrát ve formě úklidu zahrádky 
a hřiště se závěrečným opékáním buřtů. Od 6. října také začíná výuka anglického jazyka. 
 No a jaký bude ten nový školní rok? Přejme si, ať jej všichni společně prožijeme 
hlavně ve zdraví, klidu, pohodě, ať máme školku plnou spokojených dětí a jejich rodičů.  
 Závěrem bychom chtěli moc poděkovat paní Václavkové za ovocné a zeleninové 
dary do naší kuchyně.  

Kolektiv MŠ 

ZPRÁVIČKY ZE ŠKOLNÍ DRUŽINY 

 Prázdniny utekly jako voda a už je tady nový školní rok. Ve družině jsme mezi 
sebou uvítali nové kamarády, čerstvé školáky. Je nás celkem 11 a stejně jako loni jsou    
v přesile kluci, těch se letos sešlo osm.  
 Hezké počasí zpočátku měsíce jsme využili hlavně k pobytu venku, ať už na 
školkové zahradě, hřišti nebo na výpravách do lesa.  
 Koncem září jsme navštívili farmu Fitminu v Helvíkovicích, kde se nám věnovala 
paní Lucie Šafářová se svými kolegyněmi. Ukázaly nám, co všechno na farmě chovají - 
osly, kozy, slepice, králíky, morčata, prasata, děti si mohly zvířátka pohladit a vyzkoušet 
si krmení koz a slepic z ruky. 



 Největší úspěch však měli pejsci – border kolie z jejich chovné stanice. Pejsci 
nám předvedli, co všechno umí, děti se s nimi mohly pomazlit a pohrát si společně na 
louce.  Paní Šafářové i jejím kolegyním tímto moc děkujeme za úžasně strávené 
odpoledne. 

Klára Šubertová 

  Po prázdninové pauze se hlásím s novými zprávami a 
informacemi. Během prázdnin zpravidla žádné akce 
nepořádáme, a to vzhledem k dovoleným, ale poslední 
prázdninový víkend pro nás byl velmi akční. V pátek 26.8.2022 
jsme pomáhaly zajišťovat občerstvení na letním kině na hřišti. 
  Následující den v sobotu dne 27.8.2022 jsme se 
podílely na Sportovním dnu, který je v režii TJ Sokol. Tradičně 
jsme zajišťovaly občerstvení společně s SDH Kameničná. Věříme, 

že jsme uspokojily žaludky a chuťové buňky vaše i vašich dětí. Abychom trochu 
napravily naši omezenou činnost v tomto roce, zajistily jsme dětem na sportovním dnu 
velmi šikovnou malířku Sáru Jedličkovou, která dětem malovala na obličej různá 
zvířátka. Byla v obležení celé odpoledne a myslím, že pěkným obrázkem potěšila každé 
Vaše dítko. Moc jí tímto děkujeme, že s námi prožila velmi krásné sobotní odpoledne, 
a věříme, že tato spolupráce nebyla poslední. Rovněž jsme dětem zakoupily bílá trička, 
barvičky, fixy a šablonky, díky kterým si všechny ratolesti mohly vytvořit a vymalovat 
barevné tričko podle svých představ, a odnesly si tak hezkou památku na tento den. 
Děti měly v tvořícím koutku k dispozici korálky zapůjčené od Jitky Rolečkové na výrobu 



náramků, náhrdelníků a jiných krásných vzpomínek. Za půjčení jí moc děkujeme. Kdo 
měl vyrábění a kreativity málo, mohl vymalovat připravené omalovánky nebo na 
kamínky a podkovy vytvořit obrázek. Sehnat podkovy v dnešní době není jen tak, ale s 
tímto nám velmi ochotně pomohla Adéla Zolmanová a během krátké chvíle nám je 
obstarala. Touto cestou jí také velmi děkuji za pomoc. Počasí bylo velmi příznivé a 
věřím, že i díky tomu na tento den budou děti rády vzpomínat. 

 Následující den, hned po 
sportovním dnu, v neděli 
28.8.2022, jsme se rozhodly trochu 
zariskovat a uskutečnily jsme 
netradiční pochod přes dva hrady. 
Naše cesta začala na vlakovém 
nádraží v Žamberku, odkud jsme 
přejeli vlakem do Potštejna. Odtud 
jsme si to štrádovali všichni pěkně 
na hrad. I když se někteří z nás 
cestou na hrad trochu zatoulali 
(prostě jsme jen chtěli jít jinou 
cestou, než je trasa obvyklá), 
zdárně jsme na hrad vystoupali. Z 
hradu jsme pak pokračovali tzv. " 
cestou pro srnky " - jak ji nazvala 
naše paní vedoucí Šárka Dufková, 
do Litic nad Orlicí. Nemyslete si, že 
to byla obyčejná cesta po turistické 
značce tak, jak ji všichni znáte. Byla 
opravdu netradiční. Všichni jsme ji 
samozřejmě zdolali s přehledem. 
Došli jsme do Litic, kam nám Jirka 
Dufek přivezl velmi bohaté 

občerstvení, které pro nás připravily Pája Rolfová se Šárkou Dufkovou. Snědli jsme 
hrnec řízků se spoustou zeleniny, krabici koláčů a ochutnali jsme špachtlovou zmrzlinu. 
Tady se část turistů odpojila, vlakem docestovala do Žamberka a pak už zpět domů, no 
a poslední stateční se vydali ještě na hrad a pak pěkně pěšky až domů. Někteří ušli 8 
km, zdatnější 11,5 km a ti nejzdatnější 15,5 km. Celkem nás na tomto výletě bylo 29. 
Věkový rozdíl mezi nejstarším a nejmladším účastníkem byl 62 let a 3 dny. 
 Děkujeme Vám všem, kteří s námi cestujete, sportujete, tvoříte a bavíte se. Pro 
členky klubu žen chystáme do konce roku ještě cestu na bowling a pak už se na Vás 
budeme těšit na tradičním rozsvěcení Vánočního stromečku.  
 Přeji Vám hezký podzim.  

Za výbor klubu žen: Aneta Krejsová 



Tábor v Kameničné 2022 

POSLEDNÍ CÍSAŘSTVÍ ANEB VÁLKA 
SAMURAJŮ 

 Náš tábor začal už v neděli, abychom se 
nezdržovali v pondělí papírovou byrokracií. 
Tentokrát jsme převzali od rodičů do péče 45 dětí, tedy budoucích samurajů. Staral se 
o ně náš skvělý sedmnáctičlenný tým vedoucích a instruktorů.  Vedoucími pěti týmů se 
stali Bára Špilarová a Terka Brokešová, Honza Aulich a Anička Kaplanová, Honza Leitner 

a Ivča Hartmanová, Anička Fabiánová a Natka 
Žemlová, Andrea Jarkovská a Natka 
Medvedyková. O zázemí a přípravu her se 
postarali Kája a Pája Rolečkovi, Ríša Pecháček, 
jako císař usedla na trůn Simča Kotyzová a 
chleby ke svačině mazala Monika Kalousová a 
Jitka Rolečková. Technické zázemí ovládl Víťa 
Beran. A tábor mohl začít. 
V neděli večer, když tábor upadl do spánku, 
hráli první hru vedoucí týmu. Byla to ta 
nejdůležitější hra O barvy týmu. Úkol zněl 
velmi japonsky: „vyrobte co nejlepší sushi“. 

Otrávit polovinu vedoucích – ochutnávačů bylo velmi riskantní,  
ale vydrželi jsme. Už nikdy nechci vidět sushi. Barvy byly rozděleny a šlo se spát.  
PONDĚLÍ 
První táborový den začal rozcvičkou, kterou si 
vzala na starost Simča, stejně jako kontrolu 
čištění zoubků. Roninové, tedy děti zatím bez 
pána, si museli vybrat svého pána a vytvořit si 
japonský rodový klan. Po první běhací hře bylo 
jasno. Týmům se rozdaly bandary (šátky, které 
značí podle barvy, kam samuraj patří). Po 
seznámení s novými vedoucími, tedy po 
japonsku Daimjó (kníže) se hrála první hra 
s japonskou skládačkou Tangram. Po dobrém 
obědě ze školní jídelny ze Žamberka tábor na 
chvíli upadl do poledního klidu. Po odpolední 
hře podobné stopované nás večer čekalo 
první překvapení. Tábor navštívil Pavel Bříza 
s ukázkou bojového sportu Thai-chi. Naučil 
děti i vidět aury a vyháněly hady z trávy 
tréninkovým mečem.  



ÚTERÝ 
Po klasickém ránu pokračoval výcvik samuraje. Bylo třeba seznámit samuraje s jejich 
ctnostmi. Každý samuraj vyznává tzv. Bushido – cestu samuraje. Zdokonaluje se 
neustále v sedmi ctnostech. Loajalitě, čestnosti, odvaze, upřímnosti, úctě, soucitu a 
poctivosti.  Trochu Vám to připomíná českého Bobříka odvahy atd? Mně také. Po 
úterním dnu jsem zjistila, že máme děti loajální, velmi čestné, odvážné i upřímné, ale 

občas někteří bojovali s úctou. 
Večer nás čekal první táborák i 
s kytarou. V noci náš tábor 
střežily hlídky a hlídaly nejen 
spáče, ale i táborovou vlajku. 
Noční klid rušily občas jen nájezdy 
lupičů. Na letošním táboře se jim 
ale vlajku ukrást nepodařilo. 
Hlídky hlídaly skvěle a žádný lupič 
neutekl nohám Honzy Leitnera.  
 

 
STŘEDA 
Japonskou zajímavostí středy byl 
čajový obřad, který nám přijela 
ukázat paní Jana Gajdošová. 
Nechyběla ani japonská konvička a 
šálky, tradiční japonský zelený čaj, 
japonská atmosféra a dvě hodiny 
lámání kolenou vkleče na zemi 
s horkým šálkem v ruce. Ochutnali 
jsme všichni a už víme, co je to 
„nakopávač“. Pro neznalé se tak říká 
čaji, který Vás doslova postaví na 
nohy.  
 
ČTVRTEK 
Odpoledne Simča připravila s dětmi 
na večer tradiční Večerníček. Tedy 
divadlo pro děti a dospělé. Poznáte 
někdo DJ Popelku ze Simčiny 
pohádky? 
Večer se u táboráku opékaly buřty.  
  



PÁTEK 
Každý samuraj musel občas se svým dvorem jet složit poklonu Císaři na císařský dvůr a 
strávit tam nějaký čas. I nás čekala cesta k císaři do Rokytnice v Orl. horách na zámek, 
kde nás čekala se zámeckým pánem Oldřichem Adamem Peškem Janovským i pravá 
Japonka a ukázka japonského oblečení, zbroje, mincí a mnoho dalšího. Obědvaly se 
tematicky japonské nudle v zámeckém parku. V pátek večer se uzavřela celotáborová 
hra a na řadu přišlo loučení a hrála se tradiční hra Vlajkovaná, ale tentokrát s rodiči, 
jako děti proti dospělým. A víte, kdo vyhrál? No děti. Po táboře měli samurajové 
natrénováno.  
Za děti a dospělé moc děkujeme obci za poskytnuté zázemí. Spolku SPZ za poskytnutí 
velkého stanu, bez kterého bychom se letos asi upekli. Počasí nám přálo a ochrana před 
sluníčkem byla nezbytná. Díky i za pomoc se stavbou jak velkého stanu od SPZ, tak 
celého táborového zázemí. Babičkám a rodičům děkujeme za výborné buchty a 
přebytky ovoce ze zahrádek. Jen se zaprášilo. Všem táborovým vedoucím a 
instruktorům děkuji za všechny děti za jejich drahý čas a energii.  Až na odřeniny a 
obraženiny jsme přežili všichni ve zdraví.  Ještě jednou velké ARIGATO. 

Za tábor v Kameničné a TJ Sokol Jitka Rolečková 
 

Zpráva o činnosti TJ Sokol 
 
27.8. - uspořádán tradiční Dětský den ve spolupráci všech složek. Ženy zajišťovaly 
občerstvení, Hasiči testovali širokou veřejnost ve střelbě ze vzduchovky a TJ změnila 
obvyklou trať s plněním disciplín za běh „Kamenské míle“. Přitom děti získávaly 
písmenka do tajenky jak za běh, tak i za absolvování rozmanitých úkolů v cíli. Zúčastnilo 
se rekordních 55 dětí. Nejrychleji proběhl cílovou páskou Š. Pecháček v čase 6:34 min. 



a hned za ním J. Mrklovský s časem 6:47 min. Časy měřili H. Pecháčková, M. Mrklovský, 
Kl. Šubrtová, Š. Grofová, startovaly V. Sklenářová, I. Martincová, rozmanité úkoly 
obsluhovaly N. Pecháčková, O. Kalousová a na trati dohlíželi A. Kaplanová a Vl. Kotyza 
ml. U vzduchovky působili T. a T. Aulichovi, M. Kalousová. Přálo nám počasí, slunce 
svítilo, tak dětem Vl. Kotyza a T. Kaplan ml. nastříkali na hřiště na igelit mýdlovou pěnu, 
ve které se děti do sytosti vyřádily. Z dalších atrakcí na odpoledni nemohl chybět skákací 
hrad a fotbalové utkání mládeže. Těsně 4:3 zvítězil tým B. Berkyho nad týmem J. 
Brokeše. Ozvučení a postavení hradu zajistil L. Jirčík. Jemu a všem ostatním, kteří 
přispěli k hladkému průběhu odpoledne, patří velký dík. 



Připravujeme pravidelné cvičení: 
 
- taneční kroužek mladší žákyně pátek  17:30 - 19:00h  Jitka a Pája Rolečkovy 
 
- taneční kroužek starší žákyně  sobota  17:30 - 19:00h  Karolína Rolečková 
 
- jóga         Marta Peřinová 
 
- cvičení předškolních dětí s rodiči čtvrtek 16:00 - 17:30h  Lucie Krejsová 
 
- Country Energies    neděle 18:00 - 19:00h  Jitka Rolečková 
 
- ADHD skupina    neděle 17:30 - 20:00h Pavlína Rolečková 
 
- školní mládež     středa 17:30 - 19:00h  Monika Kalousová 
 
- zpívání    neděle   Jana Kalousová 
 
- stolní tenis    příležitostně, jak bude volno 
 
- keramika (podle zájmu)  čtvrtek  17:00 - 19:00h  Jana Gajdošová 
 

Sledujte vývěsku, budeme aktualizovat termíny a časy hned po ukončení hasičských 
závodů. 

 
                                                                        Za TJ Jana Kratochvílová 

 

SDH KAMENIČNÁ 
 

  Naši druhou polovinu soutěžního léta jsme zahájili 
v sobotu 20. 8. nočními závody v České Rybné. Tyto závody 
jsou ozvláštněné nejen tmou, ale i závodní dráhou, která vede 
do kopce. Ani jeden výsledný čas našich družstev bohužel 
nestačil na stupně vítězů. Ženy se umístily na 4. místě a muži 
na místě šestém. 
 O týden později jsme se vypravili ke kamarádům do 

Klášterce. Zdejší požární útok je startován od stolu, odkud si závodníci vybíhají pro 
náčiní do vozíku. Ti, kteří běží dopředu, musí překonat bariéru s oknem. Čas na stopkách 
se pak zastaví až ve chvíli, kdy všechny smotané hadice závodníci uloží zpět do vozíku a 
opět sedí u stolu. Protože naši kluci pomáhali s organizací dětského dne, zúčastnilo se 
pouze ženské družstvo. To si doběhlo pro 5. místo. 



 V sobotu 
3. 9. jsme se 
zúčastnili závodů 
v nedalekých 
Dlouhoňovicích. 
Letos došlo ke 
změně pravidel a 
útok byl 
v podstatě stejný 
jako na závodech 
v České Rybné 
(noční závody do 
kopce). Naše 
smíšené družstvo 
obsadilo ve velké konkurenci 7. místo. 
 Poslední letošní závody se konaly v sobotu 17. 9.  v Říčkách – Orlickém Podhůří. 
Na závodníky zde čekají dvě disciplíny. Při útoku pravidla ukládají proběhnout skrz úzké 
dveře, na proudaře pak čeká sestřelování terče z vyvýšeného místa, přepojování hadice 
a postupné sestřelování dvou terčů. Druhou disciplínou je štafeta. Na naše závodníky 
tu příliš štěstí nečekalo a obě družstva si bohužel odvezla prokletou bramborovou 
medaili. 
 V sobotu 20. 8. si řekli své ano členka našeho sboru Danča Kacálková a její 
manžel Vlastík Matyáš. Připravili jsme si pro ně ve spolupráci s taneční skupinou 
Country Energies zatahování, při kterém Vlastík musel učesat překrásný účes a Danča 
opravit vozík, se kterým následně musela zdolat slalom. Novomanželům Matyášovým 
přejeme do společného života jen to nejkrásnější! 
 V závěru naší sezóny jsme bohužel nevysoutěžili žádnou medaili. Nyní už však 
ukládáme všechny 
naše hadice do 
polic, kde budou 
čekat na jarní 
závodění. I my přes 
zimu budeme sbírat 
síly, abychom se 
mohli s ostatními 
sbory utkat o ty 
nejvyšší příčky a 
nejcennější 
medaile! 
 
Dana Mrklovská 



Report z motosrazu Kameňák 3.9. 

 Někteří příznivci, jak už je zvykem, přicestovali v pátek a od sobotního rána 
najížděli další a další.  
 Zahájili jsme ve 12 hodin, ve 13 hodin se uskutečnila vyjížďka malebným 
podhůřím Orlických hor. Vyjížďky se účastnilo kolem 170 motocyklů.  
 Po příjezdu zpět do areálu bylo na programu vystoupení rokytnických 
jednokolek a jejich řidičů na připravené trati na novém hřišti. Poté započaly soutěže, 
krom tradiční pomalé jízdy a přetlačování motorek, také kladívka a hod klikovkou. 
Poměrně rušno bylo kolem barber stanu, kde si nejeden pořadatel nechal upravit 
pěšinku na hlavě. Po předání cen těm nejúspěšnějším soutěžícím započal hudební 
program motosrazu. 

První na řadě byla kapela ČERNÁ (melodický rock/metal) z Prahy, přičemž jejich 
bubeník je Eda Štěpánek, kterého asi netřeba místním blíže představovat. Další na řadě 
byla kapela HONZY KŘÍŽKA (crossover rock), bývalého frontmana kapel Walk Choc Ice 
nebo Blue Effect, který pochází z Kostelce nad Orlicí. K tanci i poslechu zazněly i hity 
jako Rejdit, Slunečný hrob a další. Soutěž Miss Kapsička rozdělila hudební program a 
soutěžící s největším rozptylem zadních kapsiček na kalhotách se opět mohli „poprat“ 
o hezké ceny. Na scénu se mezitím připravili populární COCOTTE MINUTE (crossover 
metal), hudební těleso kolem charismatického zpěváka Martina Zellera. Závěr večera 
obstarala rocková zábavová kapela ALIBI-ROCK z Jilemnice.  
 Kdo přežil a ráno vstal, byl za poplatek odměněn třeba parádní česnečkou. Jídlo, 
které po celou akci připravovalo družstvo Pavly Rolfové, bylo opět výborné. Na čepu se 
tankovalo: Radegast 10°, Pilsner Urquell, Kamenský Stoják 11°, Kamenský Stoják Radler, 
Birell pomelo-grep, Birell klasický. Nealko byla točená Kolča a Bezinka.  

Svým osobitým stylem opět moderoval Ruda „Voves“ Kotyza. Podium zapůjčil 
Jarda Habr – Habrsound. Zvuk a světla byly v režii Jardy „Mike“ Mikysky z Letohradu – 
Mikesound. Na prodej byly nová motosrazová trika i mikiny v pánském i dámském 
střihu. 
 Návštěva byla slušná, zavítalo k nám kolem sedmiset návštěvníků. O tom svědčí 
i množství vypitého piva, přes 35ks 50 litrových sudů.  
 Závěrem bych rád i takto poděkoval všem, co přiložili ruku k dílu.  
 Děkujeme i všem návštěvníkům, co se nás rozhodli při naši činnosti podpořit, 
a věřím, že i k jejich spokojenosti a příjemně strávenému víkendu.  
 Poděkování samozřejmě patří i všem našim sponzorům v čele s Ing. Pavlem 
Kratochvílem – Stavokameník, dále Honzou Štěpánkem a Martinem Grundem – 
Autodoprava. 
 Fotky z akce budou v nejbližší době přístupné na portálu www.rajce.idnes.cz 
nebo jejich ukázky na www.facebook.com/motosrazkamenak či na webu obce 
www.kamenicna.cz . 

http://www.rajce.idnes.cz/
http://www.facebook.com/motosrazkamenak
http://www.kamenicna.cz/


 Letošní 14. ročník je tedy úspěšně za námi, ale už během podzimu členové 
spolku zasednou, aby se rozhodlo o dalším ročníku, který bude mít krásné číslo 15. 
  

Za spolek SPZ Lukáš JIrčík 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



LETNÍ KINO KAMENIČNÁ 
  
 
V letních měsících proběhlo na hřišti za Veverkovými promítání 
těchto filmů: 
         26. 8. VYŠEHRAD: FYLM (2022) 
         27. 8.  Špunti na vodě (2017) 
         10. 9.  Prvok, Šampón, Tečka a Karel (2021) 
  
Občerstvení zajišťoval Klub žen, všechny projekce byly bez vstupného. 
 
Divácky nejatraktivnější se jevil VYŠEHRAD: FYLM, na který dorazilo kolem stovky 
diváků. Každopádně se jednalo o příjemné zpestření léta a v příštím roce se budeme 
snažit pokračovat. 

 
 

Valná hromada SDRUŽENÍ OBCÍ ORLICKO 
 

V úterý 13. září od 9 hodin probíhala poslední předvolební valná hromada Sdružení 
obcí Orlicko, a to v Kameničné v zázemí areálu hřiště za Veverkovými.  
 
Navíc se jednalo o oslavu výročí 30 let od založení tohoto sdružení. Zúčastnilo se 19 
starostů, dále několik bývalých starostů a také bývalí předsedové sdružení. Na to, že 
se sedělo ve venkovních prostorech, nikdo neumrzl.  
 
Po oficiálním programu následovala volná diskuse spojená s občerstvením, se kterým 
pomáhaly Šárka Grofová s Jaromírou Veverkovou. Prasátko ugriloval Vladimír Kalous.  
 

Všem díky za pomoc. 
Lukáš Jirčík, Šárka Grofová 



Sdružení obcí Orlicko má 30 let.  
 
Za tu dobu byli v jeho čele 4 předsedové, v 
pořadí Miloslav Chvátil, Jaroslav Krátký, 
Miroslav Wagner a posledních 10 let Petr 
Fiala.  
 

 

DRAKIÁDA 
 

je v plánu na některou sobotu během října,  
blíže budeme informovat před akcí. 

 

Setkání se seniory a pro seniory 
 

proběhne březen/duben 2023 
 

Modlitba za zemřelé 
 

proběhne v neděli 6. listopadu v 16 hodin 
v kapli Nejsvětější Trojice v Kameničné 

 

DIVADLO v KAMENIČNÉ 
 

bude v sobotu 26. listopadu v obecním sále 
v podání divadelního spolku Na Skále z Helvíkovic 

s názvem „Ani za milión!“ 



 
Uzávěrka příštího čísla bude 30. 11. 2022. 

Náměty a připomínky zasílejte na jitkaroleckova@seznam.cz 


